
 

 
 

 

 
N-VA Ranst  - Zoë Helsen – Gemeenteraadslid 

Ranst, 18 juni 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van 23/06/2025. 

 

Overdracht voetbalterreinen Emblem: transparantie gevraagd 

Interpellatie door Zoë Helsen 

 

Toelichtende nota: 

KRC Emblem heeft in 2009 een gebruiksovereenkomst afgesloten met de gemeente Ranst voor het 

gebruik van de voetbalterreinen gelegen in Emblem, Sint-Gummarusveld. Op 11 november 2024 

besliste de club helaas om haar activiteiten definitief stop te zetten wegens een tekort aan 

vrijwilligers. 

Op basis van persberichten vernemen wij dat voetbalclub Lierse  SK de terreinen van Racing Emblem 

zou overnemen. Volgens voorzitter Luc Van Thillo van Lierse wordt de site uitgebouwd tot een 

spelershome en trainingscentrum voor de eerste ploeg. 

Wij stellen vast dat Lierse reeds volop actief is op de terreinen, terwijl wij geen collegebesluit kunnen 

terugvinden betreffende de overdracht van deze voetbalterreinen. Evenmin is er een nieuwe 

gebruiksovereenkomsten ter beschikking gesteld van de gemeenteraad.  

Uiteraard hebben wij als fractie geen principiële bezwaren tegen het gebruik van deze terreinen door 

Lierse SK. Echter, het feit dat momenteel een externe club gebruik maakt van gemeentelijke 

sportinfrastructuur zonder dat er, voor zover ons bekend, een formele juridische basis bestaat, roept 

toch enkele vragen op inzake transparantie, besluitvorming en regelgeving. 

Onze vragen: 

 Op welke juridische basis maakt voetbalclub Lierse momenteel gebruik van de gemeentelijke 

terreinen Sint-Gummarusveld? 

 Is er reeds een gebruiksovereenkomst afgesloten tussen de gemeente Ranst en voetbalclub 

Lierse? Zo ja, wanneer werd deze afgesloten en waarom werd deze niet behandeld in het 

college van burgemeester en schepenen? 

 Welke voorwaarden zijn er verbonden aan het gebruik van deze gemeentelijke terreinen 

door een club uit een andere gemeente? 

 Zijn er plannen voor infrastructuurwerken of verbouwingen op deze terreinen, en zo ja, wie 

zal hiervoor instaan en werd hiervoor reeds toestemming verleend? 


